

香港紅十字會「愛心相連大行動 2023」慈善義賣回條
Hong Kong Red Cross "Pass-it-On Campaign 2023"
Charity Sale Program Reply Form

只供本會填寫 7865_23PIO_Sch

收件日期:

請將填妥的回條於**2023年11月3日(星期五)前** 郵寄至：

香港西九龍海庭道19號香港紅十字會總部9樓 | 傳真至 **2802 0017** | 電郵至 pass-it-on@redcross.org.hk

Please fax the completed form to **2802 0017** or email to pass-it-on@redcross.org.hk or mail to "9/F, Hong Kong Red Cross Headquarters, 19 Hoi Ting Road, West Kowloon, Hong Kong" **before 3rd November 2023 (Friday)**

致：傳訊及資源發展

To：Communications and Resource Development

本校將會參加「**愛心相連大行動2023**」慈善義賣活動，預計訂購數量*約為 _____ 把「**罐頭豬LuLu防UV晴雨傘**」及 _____ 個「**罐頭豬LuLu揸住你環保購物袋**」，請提供海報 _____ 張及義賣品樣本乙套以供宣傳，請與本校老師聯絡作相關安排。

*預計訂購數量只會用作香港紅十字會內部統計之用，並非任何承諾。

Our school would like to participate in the "**Pass-it-On 2023 Campaign**" Charity Sale Program, and the estimated order quantities

* are _____ pieces of "**LuLu the Piggy UV Protection Umbrella**" and _____ pieces of "**LuLu the Piggy Eco Shopping Bag**".

Please provide _____ pc(s) of poster and 1 set of token sample for promotional use, and contact us for more details.

* Estimated order quantities for internal statistical use of the HKRC, but NOT a commitment.

本校未能參加是次慈善義賣活動，但樂意捐款以支持香港紅十字會人道工作。

Our school will NOT participate in the Charity Sale Program, but would like to make a cash donation to support the humanitarian works of the HKRC in the amount of:

HK\$5,000 HK\$2,000 HK\$1,000 其他金額 HK\$ _____

· 支票號碼 Cheque No.: _____

※ 支票抬頭請寫「香港紅十字會」Crossed cheque made payable to the "Hong Kong Red Cross"

· 直接存入本會下列銀行戶口 Direct Transfer to Hong Kong Red Cross bank account

滙豐銀行 HSBC 500-334149-009

恒生銀行 Hang Seng Bank 388-553950-001

中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong) 012-806-00028173

東亞銀行 Bank of East Asia 015-514-10-401122-1

· 請將支票 / 銀行入數紙正本連同本表格寄回本會

Please mail the cheque / original bank-in-slip with this form to Hong Kong Red Cross.

本校未能協助是次慈善義賣活動，如日後有其他籌款活動，請繼續與我們聯絡。

Our School will NOT participate in the Charity Sale Program this year. Please keep us informed of your events in the future.

學校資料 School Information (請用英文正楷填寫)
Contact Information (Please use CAPITAL LETTER)

捐款者號碼 (如適用)
 Donor No. (if applicable) _____

學校名稱：
 School Name:

紅十字會團號：(如適用)
 HKRC Unit No.: (if applicable) 少年團YU / 青年團JU* 第 _____ 團 Unit No.

(*請刪去不適用 Please delete the inappropriate)

學校地址：
 School Address:

活動負責老師/聯絡人：
 Contact Person: (姓 Surname) _____ (名 First Name) _____ 先生/女士 Mr./Ms.

傳真：
 Fax:

聯絡電話：
 Telephone: (日間 Daytime) _____ (手機 Mobile) _____

教務處電話：
 Office phone No.:

電郵地址：
 Email Address:
 (本會將使用以上電郵與負責老師聯絡，請提供正確的電郵地址。
 Hong Kong Red Cross will communicate with the above-mentioned contact person through email, please provide the correct email address.)

學校蓋章 School Chop

日期 Date

注意事項 Remarks:

- 「**罐頭豬LuLu防UV晴雨傘**」為每把港幣138元；「**罐頭豬LuLu揸住你環保購物袋**」為每個港幣98元。
 LuLu the Piggy UV Protection Umbrella - HK\$138/pc; LuLu the Piggy Eco Shopping Bag - HK\$98/pc.
- 凡於義賣活動舉行期間，購買義賣物品數量達50件或籌款額達港幣5,000元或以上之學校將獲頒發「**愛心校園**」獎項。
 Schools with total purchase of charity sale items 50 pieces or above, or proceeds raised over HK\$5,000 will be credited with "Loving School" Award.
- 本年度外展義賣義工隊安排視乎實際情況而確定，如欲查詢更多詳情，歡迎聯絡本會職員。
 The arrangement of the outreach charity sale student volunteer team will depend on the circumstances, please contact our staff for more details.